
 
 

 

Assemblea General Ordinària 2023 

 

21/06/2023  Hotel d’Entitats Girona-Sala d’actes  15.30h. 

Assistents: A.Viejo, F. De Luis, O. de Luis, B. Bravo, E. Aguilar, J. Taberner, M. Riera, R. 

Peiroli, O. Hiraldo, E. Bonaventura, J.Tomàs, C. Puig, Asmae, V. Vila, J. Barnes, J. 

Gomez, J. Martinez,  J. Omiste, C. Puig, I. Bermudes,  C. Pujol, V. Aguilar. 

Membres de Junta: M. Combalia, J.Prats, JM Solé, J. Serrano.  

Excusats: A. Darnés, T. Terradas, M.T. Grau, N.Martinez 

T. associació: Iolanda Martín    

 

Assemblea General Ordinària 2023:  

• Aprovació acta any 2022 

• Memòria 2022 

• Propostes de futur 2023 

• Estat de comptes 

Aprovació acta anterior 

Es llegeix i s’aprova l’acta anterior.  

 

Memòria 2022 

Es presenta un recull de les accions generals del 2022. I es destaca la feina feta per 

aconseguir l’acreditació al desembre del 2022, i poder entrar a concert al 2023.  

S’explica que un dels objectius del 2022 era obrir l´entitat a menors d’edat, però que 

per manca de temps no s’ha treballat. 

S´informa que el servei d’atenció psicològica no ha tingut l’èxit esperat. 

La Maria Riera (familiar d´una persona amb malaltia mental) explica la formació en la 
que van participar com a convidats junt amb l´Esther (usuari del CS Palafrugell) i la 
Iolanda Martín (coordinadora de l´entitat) “Que vol dir tenir una discapacitat” 
organitzat per la fundació Campus Arnau d'Escala i multicapacitats a la UDG. 
El curs anava destinat a població adulta, professionals i estudiants, i era per ells una 
oportunitat per conèixer la realitat de les persones amb discapacitat i les barreres, 
físiques i socials, a què s’enfronten en el seu dia a dia. 
 



 
 

Sobre el què va demanar una mare en el torn obert de paraules durant l´assemblea del 

2022, de si teníem previst algun projecte que doni cabuda a aquelles persones que 

necessiten molt més suport per poder participar del club social, s´ha treballat i s´ha fet 

conveni amb les Universitats de VIC, i al 2023 amb les Universitats de La Rioja, la de 

Girona i la UOC. 

Propostes de futur 

S’informa als assistents de les accions previstes per al 2023 destacant per sobre la 

concertació dels clubs socials a partir del segon semestre del 2023.  S’explica que ens 

donarà una estabilitat econòmica molt important a la gestió dels clubs socials i ens 

permetrà augmentar la qualitat en el servei.  

S’explica el motiu del canvi d´assessoria comptable, i la contractació d´un programa de 

comptabilitat per portar la gestió comptable directament des d’administració. 

S´informa als assistents de l’obertura a partir de setembre d´una branca del Club Social 

el Cercle a Banyoles-Pla de l’Estany. 

S´informa que la tallerista de manualitats, la Nuria Bueso plega al juliol, i que hem de 

buscar un substitut/a. 

Potenciar el servei d’atenció psicològica 

Treballant per assolir els ODS 

Continuar treballant per ampliar els objectius pels quals va néixer l’associació 

Estat de comptes 

Es presenten els comptes de l’associació. S’informa que el tancament en negatiu va ser 

pels dos mesos pendents de la Subvenció J10 de la Generalitat, pendents de cobro i no 

comptabilitzades a l’any 2022. 

La Asmae del CS Figueres pregunta què son les subvencions i se li explica. 

Queda clar que la despesa més gran de l´entitat són els sous i salaris. La Bea, usuari del 

CS El Cercle diu que els monitors i coordinadors dels Club cobren sous ridículs, i que 

per això pleguen. En Josep Maria Soler, tresorer de l´entitat, li explica que no només 

pleguen pels sous, que també influeix l´horari de tardes i caps de setmana. Pel què fa  

als sous i salaris, és veritat que estem per sota del què paguen Ajuntaments i Consells 

Comarcals per aquests perfils professionals. Això fa que hi hagi un flux de persones que 

vagin cap a les administracions. Per això es demana que les ajudes al tercer sector 

siguin majors, per a poder equiparar els sous de les entitats amb el de les 

administracions i poder oferir estabilitat laboral als professionals. 

S’aproven els comptes per unanimitat 

 



 
 

TOP 

La Bea, usuari del CS El Cercle pregunta si es pot oferir el servei de psicologia als 

usuaris. Se li explica que no s´ha considerat, perquè no es creu convenient en interferir 

amb la tasca que fan els seus psicòlegs particulars. Que si mai necessiten parlar, ho 

poden fer perfectament amb la coordinadora i monitora de cada Club Social, ja que 

són professionals preparats. 

En J.Gómez Almirall proposa fer una quina de Nadal. S´informa que s´han de tenir uns 

permisos. En Josep Maria Solé proposa fer una comissió i que la porti en Jaume. Que 

s´encarregui de buscar informació. Diu que busquem informació a “La Dooble” 

https://www.loteriesdecatalunya.cat/jocs/ladooble/  

En Víctor Aguilar proposa augmentar l´horari del taller de psicologia, i fer dos dies 

enlloc d’un. 

El Secretari explica als assistents de tots els maldecaps econòmics de l´any 2022, i ha 

donat les gràcies públicament a la Maria Combalia (Presidenta), a la Iolanda Martin 

(Coordinadora) i a la Maria Crous (administració), per haver treballat per què l’ 

associació tirés endavant. 

En Josep Maria Solé ha mostrat la seva satisfacció públicament pel fet de que a 

l´assemblea hagi assistit més gent que altres anys, i que molts d´ells fossin usuaris. Això 

fa que entre tots fem vincles. Proposa fer una comissió de familiars i usuaris per anar 

amb la Presidenta, a l´Ajuntament acabat de constituir amb nou govern, i presentar 

l´associació. La Bea del Club Social el Cercle és la primera en apuntar-se i acompanyar a 

la Maria Combalia.  

Cal continuar buscant finançament per obrir més línies d’atenció a familiars i usuaris 

S’acaba l’assemblea a les 16.40h.  
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